
Zápis jednání Komise rozhodčích 1/25 

konané 27.5.2025 

Komise byla uspořádána videokonferenčně, účast kompletní. 

Komise projednala: 

1) Komise je pro opětovné zveřejnění překladu pravidel na web ČSS. I přes 
možné chyby překladu je větší problém jejich nedostupnost. Zveřejnění 
s poznámkou aby případné nalezené chyby či nesrovnalos� byly 
reportovány na …(nejlépe ČSS neb komisi po sjezdu končí mandát) 

2) Komise souhlasí s jmenováním Fran�ška Kadavého a Míry Maluše 
zkušebními komisaři.pro historické zbraně.  

3) Komise projednala nedostatek prak�kujících rozhodčích pro předovky a 
pokusí se ještě před mistrovstvím z historických zbraní uspořádat kurz pro 
rozhodčí historických zbraní kategorie A. Kurz by se měl konat v červenci 
na střelnici Lipová, pořádající KS Královohradeckého a Pardubického 
kraje.  

4) Vzhledem k faktu že by se nové změny ISSF pravidel měli objevit na 
podzim, komise navrhuje plošně prodloužit prolongaci rozhodčích 
(kulových i brokových) do konce roku. Zároveň doporučuje nové komisi 
s ČSS připravit elektronickou prolongaci rozhodčích testem přes web 

5) Komise jednala o prolongaci ISSF licencí stávajících rozhodčích  
6) Komise projednala s�žnost na průběh Mistrovství republiky v Chomutově 

a shledala ji oprávněnou 
7) Komise projednala vyjádření rozhodčího pana Vladimíra Nováka k 

s�žnostem podaným na něj a konstatovala že jeho vysvětlení není 
dostačující. Rozhodla se nezvat ho na závody pořádané ČSS neb porušuje 
kodex chování rozhodčích. 

8) Komise doporučuje uspořádat doplňující školení RTS (elektronické terče) 
především pro rozhodčí působícím v Plzni na el terče SIUS 

9) Vzhledem k ztenčující se zásobě červených rozhodcovských vest 
doporučuje zvážit přechod na zelené vesty (dle doporučení ISSF) 
s přechodným obdobím platnos� obou barev. 

10) Komise konstatuje že při závodech v Plzni je kri�cký nedostatek 
obsluh terčových zařízení SIUS (na č střeliště jsou pouze čtyři vycvičení 
technici a výpadek kteréhokoliv ohrožuje závody 

 za KR Milan Suntych 


